

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.

三、本週五晚間讀經聚會將交通「哥林多前書」第十四章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(聚會在梁弟兄家舉行，6:45 pm 晚餐，7:30 pm 聚會)

Friday night Bible study will be held at Timothy Liang's house, dinner served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30p.m. English meeting will be at Louis Xu's house. (www.east.casgv.org for map)

四、「一家人」家庭與個人網頁製作有獎甄選

目的：為主作見證，連結一家人

評審：內容(50%)，創意與美觀(30%)，網頁技巧(20%)
(由外區弟兄姊妹負責評審)

截止：二月十五日

獎勵：家庭網頁一名，個人網頁二名，另有參加獎

規則：內容各自預備，技術互相支援(槍手歡迎)

(下主日會後我們將有弟兄姊妹幫每一位需要的兄姊建立網頁，請您帶來要放入網頁的相片和文字內容。)

“One Family” webpage design contest:

Purpose: Witness for the Lord, Link us to be one family

Criteria: Contents (50%), design (30%), technique (20%)

Rewards: One for family webpage (digital camera), two for individual webpage (MP3 player), and prizes for all participants

Rules: Design your own contents, helping one another is permitted (We are going to have a clinic on **Feb. 6** (Sunday afternoon) to help everyone to setup a webpage. Please bring your pictures, writings and/or disk etc., we will have someone to help you.)

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

二〇〇五年一月二十三日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：敬拜 B 組 翻譯：殷宗宜

見證：陳碧秋 報告：錢弘

主題：上好的福分

林後 4:7 我們有這寶貝放在瓦器裏、要顯明這莫大的能力、
是出於 神、不是出於我們。

林後 4:8 我們四面受敵、卻不被困住·心裏作難、卻不至失望·

林後 4:9 遭逼迫、卻不被丟棄·打倒了、卻不至死亡·

加 3:14 這便叫亞伯拉罕的福、因基督耶穌可以臨到外邦
人、使我們因信得著所應許的聖靈。

我有良友

我有良友，其愛難述，愛我遠在創世前；
慈繩愛索將我牽引，使我和祂永相繫。
此愛堅強，圍繞我心，再無力量能分離；
我屬我友，我友屬我，直到永世不稍渝。

除祢以外

除祢以外，在天上我還能是誰？
除祢以外，在地上我別無眷戀；
除祢以外，有誰能擦乾我眼淚？
除祢以外，有誰能帶給我安慰？

雖然我的肉體和我的心腸，漸漸地衰退，
但是神是我心裡的力量，是我的福份直到永遠。

January 30, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Worship B; Interpreter: Joy In
Testimony: Beatrice Chen; Announcer: Joseph Chien

Sermon: The Best Blessing

2Co 4:7 But we have this treasure in jars of clay to show that this
all-surpassing power is from God and not from us.

2Co 4:8 We are hard pressed on every side, but not crushed;
perplexed, but not in despair;

2Co 4:9 persecuted, but not abandoned; struck down, but not
destroyed.

Ga 3:14 He redeemed us in order that the blessing given to
Abraham might come to the Gentiles through Christ Jesus, so that
by faith we might receive the promise of the Spirit.

I've found a Friend

I've found a Friend, oh such a Friend!
He loved me, ere I knew Him;
He drew me with the cords of love,
And thus He bound me to Him.
And round my heart still closely twine,
Those ties which naught can sever,
For I am His and He is mine,
Forever and forever.

Whom Have I But You

Other than You, who else do I have in heaven;
Other than You, what else do I desire on earth.
Other than You, who will wipe all my tears away;
Other than You, who will bring comfort to me.
Though my body and all that belong to me will fade away,
God is my strength and my blessing till eternity.